
باشگاه اســـتقلال بعد از تسویه حساب با استراماچونی 

بزرگ ترین طلبکار خود، با وجود آنکه از آســـیا حذف شد 

اما ســـرانجام با بســـتن این پرونده به این نگرانی خاتمه 

داده تا بعدا تبعات بیشـــتری گریبانگیر این تیم نشود. با 

این حال طی ماه های گذشته همه دردسرهای استقلال 

با طلبکاران خارجی اش فقط به استرا ختم نشده و پرونده 

برخی خارجی های دیگر مانند پین و پادوانی نیز با تامین 

منابع مالی جدید و دستور مستقیم وزارت ورزش بسته شد 

تا خطرات بیشتر دیگری از بیخ گوش آبی پوشان عبور کند. 

با این حال چندی پیش برای اولین بار در »فرهیختگان« از 

یک دردسر خارجی دیگر برای استقلالی ها خبر داده و در 

آن مقطع زمانی به این موضوع اشاره کردیم، در حالی که 

پنجره اســـتقلال به تازگی باز شـــده و این تیم در آستانه 

بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتی در فوتبال ایران یک بار 

دیگر فرصت اســـتفاده از جابه جایی بازیکن را پیدا کرد، 

این بار شیخ دیاباته مهاجم سابق اهل مالی استقلال که 

به پرســـپولیس پیوسته بود شکایت دیگری را از استقلال 

مطـــرح کرده تا مطالبات دو مـــاه و چند روزی که از این 

باشگاه طلبکار است را دریافت کند. 

در واقع استقلالی ها که پیش از این از بسته شدن پرونده 

مطالبات دیاباته در گذشته خبر داده بودند یک بار دیگر 

بر سر شکایت جدید این بازیکن گرفتار شده؛ چراکه این 

بازیکـــن مبلغ 79 هزار دلار دیگـــر از زمان حضورش در 

استقلال را درخواست کرد که گویا استقلالی ها نیز به این 

دادخواست اعتراض کرده و فقط یک ماه از این مدت یعنی 

35 هزار دلار آن را گردن گرفته تا ملزم به پرداخت آن شوند. 

این بازیکن در درخواست خود مطرح کرده که از آن جایی 

که تا 9 آگوســـت 2021 استقلال را همراهی می کرده و 

چون در دادخواســـت قبلی خـــود مطالباتش تا آخر ماه 

می  را تســـویه کرده است، دو ماه و 9 روز از مطالبات وی 

در ماه های ژوئن، جولای و آگوست باقی مانده و وی این 

مدت را مورد مطالبـــه از کمیته تعیین وضعیت فیفا قرار 

داده است. 

در آن زمـــان از این موضوع نیز خبر دادیم که از آن جایی 

که اســـتقلال در قرارداد خود با شیخ قراردادی به مدت 

یک ســـال را به امضا رسانده است باید به مدت 12 ماه به 

وی حقـــوق بدهد و از آن جایی که مســـتندات لازم برای 

پرداخـــت حقوق وی به مدت 11 ماه وجود دارد احتمالا 

دیاباته به یک ماه حقوق از مطالبات خود خواهد رســـید 

که درنهایت نیز همین امر محقق شـــده و بر این اساس 

باشگاه اســـتقلال نیز موفق شـــد پرونده شکایت شیخ 

دیاباته برای دریافت معوقات حقوق و خسارت دیرکرد او 

کـــه به میزان 85 هزار دلار بود را به 35 هزار دلار )معادل 

یک ماه حقوق( کاهش دهد. 

بـــر همین اســـاس نیـــز طبـــق شـــنیده های خبرنگار 

»فرهیختگان« پنجشنبه گذشته این رقم به همراه 3 هزار 

دلار دیرکـــرد آن، مجموعا 38 هزار دلار به حســـاب این 

بازیکن مالیایی واریز شـــد تا پرونده دیاباته با اســـتقلال 

بسته شود. 

از سانتاکلارا خبری نیست؛ کریمی 
شفاهی توافق کرد؟

باشگاه سانتاکلارای پرتغال به دلیل پرداخت نشدن حق 

انتقال محمد محبی به تیم فوتبال استقلال از این باشگاه 

به فیفا شـــکایت کرده و مدعی شده بود در زمان مدیریت 

علـــی فتح الله زاده از 230 هزار یورو بابت رضایتنامه این 

بازیکن تنها مبلغ 90 هزار یورو برای این باشـــگاه انتقال 

داده شـــده و 140 هزار یوروی باقی مانده که بلوکه شده 

است هرگز به حساب این باشگاه پرتغالی ننشسته است. 

فیفا نیز در واکنش به شکایت باشگاه سانتاکلارا اعلام کرد 

که مدارک استقلال برای انتقال پول، درست است و تنها 

باید مبلغ 140 هزار یورو تعیین تکلیف شـــود. درنهایت 

نیز فیفا از اســـتقلال درخواست کرد که مبلغ 140 هزار 

یورو را به حســـاب باشگاه سانتاکلارا واریز کند. البته در 

همین ارتباط باشـــگاه سانتاکلارا حکم فیفا را نپذیرفت و 

از اســـتقلال به دادگاه عالی ورزشی CAS شکایت کرد. 

طبق شنیده ها این پرونده در مرحله بررسی قرار دارد. 

این در حالی اســـت که حجت کریمی، سرپرست باشگاه 

اســـتقلال بعد از برگزاری مجمع این باشگاه درخصوص 

آخرین وضعیت محبی در جمع اهالی رسانه گفته بود که 

محبی صددرصد برای فصل آینده در استقلال می  ماند و 

طرفداران این بازیکن را در فصل جدید هم باید استقلالی 

بدانند. او تاکید کرده بود: »باشگاه استقلال برای جذب 

قطعی محمد محبی با سانتاکلارای پرتغال به توافق رسیده 

و قرار اســـت مبلغ رضایتنامه 600 هزار یورویی او در سه 

قسط به حساب سانتاکلارا واریز شود.«

همه اینها در شرایطی هستند که از باشگاه استقلال خبر 

می رســـد در این پرونده هنوز اتفاق جدیدی رخ نداده و 

کما فی السابق پرونده شکایت باشگاه پرتغالی از استقلال 

در دادگاه عالی ورزش در مرحله بررسی قرار دارد و به نظر 

می رســـد ادعای کریمی مانند سایر وعده هایش، بیشتر 

جنبه رسانه ای داشته تا رنگ و بوی کار اجرایی و عملیاتی 

بـــه خود بگیرد یا اینکه این چهره به صورت شـــفاهی یا از 

طریق مسیرهای دیگری با سانتاکلارا برای انتقال محبی 

به استقلال به توافق رسیده است. 

کاوه کار را به CAS کشاند!
کاوه رضایـــی که طبق حکـــم کمیته تعییـــن وضعیت 

فدراســـیون فوتبال از بازی کردن در نیم فصل دوم فصل 

گذشته محروم شده بود، از باشگاه های استقلال، تراکتور 

تبریز و فدراسیون فوتبال به دادگاه CAS شکایت کرد. این 

دادگاه از استقلال، تراکتور و فدراسیون فوتبال خواسته 

که دفاعیات خود را ارائه کنند. درخصوص آخرین وضعیت 

این بازیکن شنیده می شود، رضایی به دنبال آن است تا 

بتواند از این طریق از دو باشـــگاه غرامت گرفته و از سوی 

دیگر کمیته تعیین وضعیت فدراسیون فوتبال را محکوم 

کند. همچنین درباره شـــرایط ایـــن بازیکن برای فصل 

بعدی نیز شنیده می شود او در فهرست یک تیم صنعتی 

قرار گرفته و احتمال دارد مهاجم سابق آبی ها برای فصل 

بیست و سوم به این تیم بپیوندد. 

احتمال بعید کسر امتیاز آبی ها 
به خاطر آمانوف!

عزیزبک آمانوف، بازیکن خارجی فصل گذشته استقلال 

نیز که شکایت سفت و سختی بابت مطالباتش از استقلال 

در فیفا انجام داده و قصد دارد چندین برابر طلب 100 هزار 

دلاری از باشگاه استقلال پول دریافت کند. این در حالی 

است که برخی از مسئولان قبلی استقلال بر این اعتقاد 

بودند شـــاید آمانوف حکم 700 هزار دلاری بابت طلبش 

از این باشـــگاه بگیرد. برخی رسانه ها طی دو روز گذشته 

درباره آخرین وضعیت آمانوف مدعی شده بودند که طبق 

اعلام افراد حقوقی، اگر باشگاه استقلال نتواند به موقع 

مبلغ سنگین درخواســـتی آمانوف را به او پرداخت کند 

ممکن است با امتیاز منفی به لیگ برتر بیست و سوم وارد 

شود. درواقع آمانوف توانسته از استقلال به فیفا شکایت 

کند و حالا بار دیگر استقلال در خطر بسته شدن پنجره 

نقل و انتقالاتی و شاید بدتر از آن، در خطر کسر امتیاز در 

رقابت های فصل آینده لیگ برتر قرار بگیرد. 

این در حالی اســـت که طبق شنیده های »فرهیختگان« 

پرونـــده آمانـــوف فعلا در مرحلـــه تحقیقـــات در اتاق 

حل اختلاف فیفا قرار دارد و با وجود آنکه گفته می شـــود 

وکیل وی تلاش کرده تا حکم فوری برای این بازیکن علیه 

اســـتقلال بگیرد اما گویا در این پرونده تا به امروز اتفاق 

جدیدی رخ نداده است. 
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فوتبال اروپا
مرد پشت پرده خرید های رئال کیست؟

پروژه موفق بازسازی خط میانی
رئال مادرید پروژه بازسازی خط میانی خود را با موفقیت دنبال کرد و حالا سه ستاره 

جوان و آینده دار در ترکیب خود دارد که میانگین سنی آنها 21 سال است و جالب 

اینکه هر سه نفر حضور زین الدین زیدان فرانسوی در این باشگاه طی سال های 

گذشـــته را یکی از اصلی ترین دلایل پیوستن به این باشگاه می دانند. رئالی ها 

در سال های اخیر با مثلث تونی کروس، لوکا مودریچ و کاسمیرو موفقیت های 

زیـــادی را در لالیگا و همچنین لیگ قهرمانان اروپا تجربه کردند اما مدیران این 

باشگاه می دانستند که با بالارفتن سن هافبک ها نیاز به خرید ستاره های جدید 

به خوبی حس می شـــود. به همین دلیل پروژه خود را از دو ســـال قبل و با خرید 

ادواردو کاماوینگا آغاز کردند و پس از پیوســـتن اورلین شوامنی در فصل قبل و 

حالا ستاره ای جوان به نام جود بلینگام، به هدف خود برای بازسازی خط هافبک 

تیم رسیده اند. حالا حتی این بحث مطرح شده که شاید زیدان برای سومین بار 

به رئال برگردد و هدایت این تیم که حالا صاحب یکی از بهترین خطوط میانی 

فوتبال اروپاســـت را عهده دار شود و در ادامه ممکن است شاهد حضور کیلیان 

امباپه نیز در این باشگاه باشیم. بازیکنی که بدون شک حضور زیزو روی نیمکت 

رئال می تواند  انگیزه هایش برای رفتن به برنابئو را چندین برابر کند. 

رئالی ها موفقیت های اخیر خود در امر خرید ستاره ها را مدیون کسی هستند 

که شـــاید نامش کمتر در رسانه ها مطرح شده و شناخت چندانی از او نباشد 

اما یکی از تاثیرگذارترین افراد در پشـــت پرده باشگاه به حساب می  آید. جونی 

کالافات به عنوان مدیر اســـتعدادیابی رئال در این سال ها نقش بسیار مهمی 

در خرید ستاره های جوان داشته است. رئال پس از رفتن نیمار به بارسلونا که 

مدت ها در رادار این تیم قرار داشت، به کالافات ماموریت داد تا بهترین جوانان 

فوتبال دنیا را به برنابئو ببرد. او که خود متولد مادرید است بیشتر تمرکز خود 

را روی اســـتعدادهای برزیلی گذاشت و با خرید وینیسیوس جونیور و رودریگو 

کمک زیادی به موفقیت های اخیر رئال کرد. اندریک که ماه آینده تازه 17 ساله 

می شود دیگر خرید این تیم است که فعلا قرار نیست به اسپانیا برود و احتمالا 

در تابستان آینده به جمع ستاره های این تیم اضافه خواهد شد. 

ماموریت بعدی او یافتن جانشینانی مناسب برای مودریچ، کروس و کاسمیرو 

بود، کاری که تقریبا غیرممکن به نظر می رسید اما او در انجام این کار هم سربلند 

بیرون آمد. رئال حالا شـــوامنی 23 ســـاله و بلینگام و کاماوینگا 20 ساله را در 

ترکیب خود دارد و فصل بعد با این ترکیب جوان می تواند یکی از مدعیان جدی 

فتح لالیگا و اروپا باشـــد. فصل قبل رئال رقیبی قدرتمند در راه خرید شوامنی 

داشت اما لیورپول نتوانست در رقابت با غول متمول اسپانیا راه به جایی ببرد. 

آنهـــا کاماوینگا را البته راحت تـــر خریدند و با پرداخت 40 میلیون یورو برای او 

این پدیده آینده دار را به ترکیب خود اضافه کردند. او فصل پیش در مقاطعی 

از فصل به عنوان دفاع هم بازی کرد و نشـــان داد که توانایی بالایی در بازی در 

چند پســـت دارد. آنها می توانستند کمی برای خرید کاماوینگا صبر کنند اما 

مشاوران مدیرعامل به او توصیه کردند تا ریسک نکرده و این بازیکن را به خدمت 

بگیرد. در مورد بلینگام هم این تیم از مدت ها پیش کارهای خریدش را آغاز کرده 

بود. این بازیکن مورد توجه باشگاه های بزرگی چون لیورپول، منچستریونایتد 

و منچسترسیتی قرار داشت اما خود این بازیکن در نشست خبری معرفی خود 

گفت که پدرش بیش از یک سال پیش به او گفته بود که رئال به دنبال خریدش 

اســـت و این نشان می دهد که رئالی ها از مدت ها پیش پروژه خرید این ستاره 

انگلیسی را کلید زده بودند. حالا پرز باید تکلیف خط حمله تیمش را مشخص 

کند که با جدایی کریم بنزما و رفتن او به لیگ عربستان باید یک ستاره نامدار 

و گلزن را به خدمت بگیرد. 

بررسی آخرین وضعیت پرونده های بین المللی استقلال

ونده آمانوف و محبی در مرحله تحقیقات پر
CAS با شیخ تسویه کردند؛ کاوه در انتظار حکم  

  گفت وگو

بیست وششمین دوره مسابقات قهرمانی تکواندو جهان 

برای تکواندو ایران دو روی متفاوت داشت. یک روی آن 

نمایش ضعیف و ناامید کننده تیم مردان و کسب تنها دو 

مدال برنز در این رویداد بود و روی دیگر خوشحال کننده 

آن تاریخ ســـازی یکی از دختران توانمند کشـــورمان در 

پایتخت آذربایجان بود. ناهید کیانی در 24 ســـالگی و 

پس از سه حضور ناموفق در مسابقات جهانی، سرانجام 

موفق به کسب مدال طلای جهان شد. مدال طلایی که 

برای اولین بار در تاریخ تکواندو بانوان کســـب شد و نام 

کیانی را در تاریخ این رشته ماندگار کرد. کیانی مصداق 

بارز ورزشکاری است که در سخت ترین شرایط، مسیری 

رو به پیروزی پیدا کرد و بعد از تجربه ناخوشایند المپیک 

توکیو، نه تنها از ادامه مســـیر ناامید نشد، بلکه در یک 

سال دو مدال طلای تاریخی در آسیا و جهان کسب کرد. 

ناهیـــد کیانی در گفت وگو با »فرهیختگان«، درخصوص 

شرایط سخت بعد از المپیک 2022 توکیو، مدال طلای 

تاریخی جهان، کسب اولین مدال گرندپری، حضور در 

المپیک پاریس و تاریخ سازی در این مسابقات صحبت 

کرده است که در ادامه می خوانید. 

بالاخره طلسم کســـب مدال جهانی برای شما پس از 4 

دوره حضور در این مسابقات شکسته شد و شما با کسب 

مدال طلا نه تنها دستاورد بی نظیری داشتید، بلکه نام 

خود را به عنوان دارنده اولین مدال طلای جهان در بخش 

بانوان ثبت کردید. 

ســـطح مســـابقات جهانی و گرندپری با حضور بهترین های 

دنیا کاملا مشخص است. خیلی برای این لحظه تلاش کرده 

بودم و ســـال ها برای رســـیدن به این نقطه زحمت کشیده 

بودم و خدا را شکر سرانجام توانستم این مدال ارزشمند را به 

دست بیاورم. طبیعتا وقتی تمام تلاش هایت پس از سال ها به 

نتیجه می رسد، بهترین حس دنیا را تجربه می کنی و احساس 

می کنی بالاخره دیر یا زود در هر عرصه ای که تلاش کنی به 

نتیجه خواهی رسید و ثمره تلاش هایت را می بینی. من مدال 

طلای جهان را سال ها تصویرسازی کرده بودم و به کسب این 

مدال ایمان داشتم. 

پس از کســـب مدال طلای جهان، با فاصله بسیار کوتاه 

در رقابت گرندپری شرکت کردید و حتی به دیدار نهایی 

نیز صعود کردید، اما با شکست مقابل جید جونز دارنده 

2 مدال طلای المپیک و چهار مدال مســـابقات جهانی، 

به مدال نقره رسیدید. این رقابت ها را چطور دیدید؟

در گرندپری گذشـــته موفق به شکست جید جونز شده بودم 

اما فاصله پایان رقابت های جهانی باکو و شـــروع رقابت های 

گرندپری رم بســـیار نزدیک بود. من در آخرین روز مسابقات 

جهانی مسابقه داشتم و در رقابت های گرندپری نیز در اولین 

روز بـــه مبارزه پرداختم. همین موضوع باعث شـــد تا فرصت 

ریکاوری مناسب نداشته باشم. از طرفی چند مصدومیت نیز 

داشـــتم که اصلا نتوانستم تا زمان شروع مسابقات گرندپری 

آنها را درمان کنم و حتی زمان هایی در مســـابقات با درد بازی 

می کردم. در دیدار نهایی نیز این درد مانع من شد و نتوانستم 

با تمام توان مبارزه کنم. مطمئن هســـتم این فرصت را دارم تا 

در دیدارهای آینده این شکســـت مقابل جید جونز را جبران 

کنم. در مســـابقات گرندپری تا به حال مدال نداشـــتم و این 

اولین مدالم در این رویداد معتبر بود و از کسب این مدال نقره 

خیلی خوشـــحال شدم. واقعا از کسب این مدال حس بسیار 

خوبی داشـــتم؛ چراکه بهترین های دنیا را شکست دادم تا به 

فینال برسم و هیچ چیزی جز تلاش خودم و کادرفنی در کسب 

آن دخیل نبود. خیلی خوشـــحالم با وجودی که در مسابقات 

جهانی و گرندپری در بدترین جای قرعه بودم، به مدال رسیدم. 

پس از کســـب یک مدال نقره و دو مدال برنز آســـیا، چه 

اتفاقاتی باعث شد که در یک سال موفق به کسب مدال 

طلای آسیا و جهان شوید؟

وقتی این موفقیت ها کسب می شود، راه برای دیگر دختران 

کشـــورمان نیز باز می شود و متوجه می شویم که هیچ چیزی 

نشدنی نیست و از این اتفاق خیلی خوشحال هستم. یک سال 

خیلی خوب را در ورزش قهرمانی داشـــتم و علاوه بر قهرمانی 

آسیا و فنی ترین بازیکن آسیا، به مدال طلای جهان و فینال 

گرندپـــری نیز راه پیدا کردم. این روند خوب در این ســـال را 

مطمئنا ادامه می دهم و امیدوارم بتوانم در مســـابقات آینده 

نیز مدال های خوشـــرنگی را کسب کنم تا با رنکینگ خوب 

وارد المپیک پاریس شوم.

 

چقدر امیدوار هستید که با حفظ جایگاه کنونی خود در 

رنکینگ، موفق به کسب سهمیه المپیک پاریس شوید؟

کسب سهمیه المپیک از طریق رنکینگ تا به حال در تکواندو 

بانوان اتفاق نیفتاده است و اگر این اتفاق بیفتد برای اولین بار 

خواهد بود. تمام تلاش من بر این است که از طریق رنکینگ 

کسب سهمیه کنم و جایگاه یک خود در دنیا و چهار در رنکینگ 

المپیک را حفظ و حتی ارتقا بدهم تا به صورت مســـتقیم در 

المپیک شـــرکت کنم. در ادامه نیز باید در مسابقات مختلف 

شرکت کنم تا سید بهتری در المپیک داشته باشم. 

شـــما در شـــرایطی موفق به کســـب بهترین مدال های 

دوران قهرمانی خود شدید که تجربه ناخوشایند و تلخ 

اتفاقات المپیک توکیو را داشـــتید. حواشی ای که قطعا 

می توانســـت مسیر قهرمانی یک ورزشـــکار را به پایان 

برســـاند، اما شما نه تنها تکواندو را ادامه دادید، بلکه به 

بهترین موفقیت ها رسیدید. 

خارج شـــدن از اتفاقات المپیک خیلی ســـخت است. یک 

ورزشکار ســـال ها زندگی خود را صرف موفقیت در المپیک 

می کند، اما وقتی دســـت خالی و با آن شـــرایط از المپیک 

بازمی گردد، کار سخت تری نیز دارد. با این حال آدمی نبودم 

که بخواهم پا پس بکشم و از زمانی که المپیک توکیو به پایان 

رسید، تلاشم را برای المپیک پاریس شروع کردم و خدا را شکر 

در حال حاضر در یک قدمی آن ایستاد ه ام. 

قطعا با دستاوردهای اخیر توقعات از شما بالاتر خواهد 

رفت و همه این بار انتظار کســـب مدال طلای المپیک را 

از شما خواهند داشت؟

رسیدن به مدال المپیک غیرقابل دسترس نیست که ما نتوانیم 

به طلای المپیک برســـیم. همین حریفان جهانی و المپیک 

رقبای ما در المپیک هستند. کسب مدال المپیک نیز مانند 

مدال جهانی کار راحتی نیست و هیچ بازیکنی با آمادگی کم 

در این رویدادها حاضر نمی شـــود. بازیکنان برای حضور در 

المپیک حرفه ای ترین مبـــارزات خود را انجام می دهند، اما 

با این حال مدال المپیک شـــدنی است. من تلاش خواهم 

کرد بهترین عملکرد ناهیـــد را در میدان المپیک به نمایش 

بگـــذارم تا اگر حقم مدال طلا بـــود، این اتفاق بیفتد. با این 

حال تا قطعیت کامل کسب سهمیه المپیک در حال حاضر 

همه هدفم رفتن به المپیک اســـت و دوست دارم قدم به قدم 

به این قضایا فکر کنم. 

دختران تکواندو ایران در ســـالیان اخیر نشـــان دادند 

توانایی انجام کارهای بزرگ را دارند، اما عملکرد ســـایر 

بازیکنان ما در باکو انتظارات را برآورده نکرد. 

تیـــم ایران از لحـــاظ فنی هیچ چیزی از دیگـــر تیم ها کم 

نداشت. در گذشـــته که من نیز تجربه نداشتم، یک سری 

دلایل باعث شکســـتم می شد و شـــاید در حال حاضر این 

اتفاق برای ســـایر بچه ها افتاده باشد. خودباوری با تجربه 

حضـــور در میدان های مختلف به دســـت می آید و ناهید 

کیانی که در حال حاضر طلای جهان کســـب کرده اســـت 

به این خودباوری رســـیده است. خودباوری مهم ترین اصل 

یک آدم برای موفقیت است. 

مهم ترین اهداف شـــما بعد از کســـب طلای جهان چه 

خواهد بود؟

اولین رویداد پیش روی ما مسابقات دانشجویان جهان است 

و بعد از آن نیز مسابقات بازی های آسیایی برگزار خواهد شد 

که از اهمیت بســـیار بالایی برخوردار است. هدف اصلی ام 

نیز کســـب سهمیه و مدال در المپیک است. برای رسیدن به 

این مهم نیز باید در مســـابقات پیش رو امتیاز جمع کنم. در 

هر رویدادی که احســـاس کنم برای من بهتر است و آسیب 

نخواهم دید، شـــرکت خواهم کرد. می خواهم به اهدافم پله 

به پله نگاه کنم و اولین پله مسابقات دانشجویان جهان و پله 

بعدی بازی های آسیایی خواهد بود.

ناهید کیانی در گفت وگو با »فرهیختگان«: مدال طلای جهان را تصویرسازی کرده بودم

مدال هایم راه دیگر دختران کشورمان را باز می کند
  خارج شدن از اتفاقات المپیک توکیو سخت بود               رسیدن به مدال المپیک غیرقابل دسترس نیست
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